
Lijn 4 blijft hier !! 

Buslijn 4 is de verbinding van Heeten met Raalte en Deventer. 

De laatste 6 jaar is lijn 4 vaak onderwerp van discussie geworden. 

De lijn zou onvoldoende bezetting hebben om in de huidige vorm te blijven bestaan. 

Provincie, gemeente , Syntus , Plaatselijk Belang en KBO Heeten hebben hier inmiddels anderhalf jaar 

overleg over gevoerd en diverse alternatieven zijn daarin besproken. 

Uitkomst voor Heeten zou zijn dat er een buurtbusproject op gestart zou gaan worden. 

KBO Heeten en  Plaatselijk Belang hebben inmiddels veel tijd en energie in een buurtbus project 

gestoken. 

We hebben bezoek gebracht aan collega dorpen met buurtbus ervaring en deze met hen gedeeld. 

We hebben een proefrit gemaakt op de gewenste route, we hebben mensen benaderd voor een 

werkgroep om een buurtbusvereniging op te richten. 

Er is veelvuldig overleg geweest met Provincie, gemeente en Syntus. 

Maar…..inmiddels is het allerminst zeker hoe het verder moet gaan met lijn 4!! 

Wat wil het geval de MBO- ers hebben inmiddels ook de beschikking over een OV kaart 

En daar begint het behoorlijk te knellen met een buurtbus, tijdens de spitstijden heb je dan meerdere 

busjes nodig en, niet onbelangrijk, meer vrijwilligers !! 

Wij willen graag pleiten voor behoud van lijn 4, en indien nodig in afgeslankte vorm. 

Waarom?? 

Het bestaansrecht van lijn 4 tijdens de spitstijden is wel bewezen, vervangen door buurtbusjes wordt 

complex gezien behoefte in spits. 

Combineren van buurtbus en “ een studenten bus” om zo de spits op te lossen is eigenlijk geen goed 

alternatief, het legt veel beslag op vrijwilligers terwijl vervoer behoefte buiten de spits minimaal is . 

Ook moet er dan dubbel materieel beschikbaar zijn, wat weer kosten verhogend werkt. 

Lijn 4 in afgeslankte vorm met kleiner materieel van Syntus zou ons inziens. de beste oplossing zijn. 

Voordeel:  vervoer in spits blijft kwalitatief op niveau en  in daluren kan je ritten schrappen. 

Zo kan Heeten toch middels OV verbonden blijven met de naaste omgeving. 

Wij hopen dat de gemeente maar ook de gemeenteraad dit ook onderschrijft en samen met 

plaatselijk Belang en de KBO optrekt richting provincie om lijn 4 voor Heeten te behouden. 

 


